
Aanstaande dinsdag wil ik bij de rondvraag het volgende inbrengen: 
 
Bij de vaststelling van de Wegsleepregeling in de raadsvergadering van 25 november 2014 is door de 
burgemeester de toezegging gedaan deze regeling na 1 jaar te evalueren. Wanneer mogen wij deze 
evaluatie tegemoet zien? 
 
 
vr gr 
 
Jos Bolte 
 


